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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012.

évi VI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani а
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, minta tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Mikor lesz magyar tej а boltok polcain?”

címmel .

А benyújtott kérdésemreа választ írásban várom.

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hónapokban újra kényes problémává fajulta magyar tej és tejtermel ők helyzete . А
kétségbeesett gazdák több településen félpályás útlezárással tiltakoztak а hazai tej alacson y

felvásárlási ára ellen. Teljesen jogosan, hiszen egy nemzetgazdaságban elfogadhatatlan az ,

hogy а hazai terméket nem védi meg а Kormány, amennyire csak teheti, az import árukkal

szemben. Másrészrő l pedig az is elfogadhatatlan, hogy а Kormány szintén semmít nem tesz

akkor, amikor а külföldi nagykereskedők а jó minőségű, jóval olcsóbb magyar tejre akkora

árrést alkalmaznak, amellyel három-négyszeresére n ő а tej bolti ára . Zászlós Tibor, az

Agrárkamara mezőgazdяságért felelős országos alelnöke egy rádiós interjúban elmondta ,

hogy kiemelten fontosnak tartják а termékek nyomon követhetőségét, ami valóban nagyon

fontos, hiszen nem mindegy milyen és mennyi vállalkozáson fut keresztül а termék mire а
boltok polcain, csillagászati áron kerül forgalomba. Viszont ideje lenne felismerni végre két

alapvető dolgot . Az egyik, hogy а tej is része а hagyományos élelmiszereknek, amely fontos

alapeleme és szükséglete az emberi – főként а fejlődő – szervezetnek, így az áгасsökkепtés



mindenképp nagy jelentőséggel bírna а termék árában. Másrészt pedig а törvényi hátterét

kellene megalkotnia а Kormánynak ahhoz, hogy az élelmiszerkeresked ők polcain legalább

80%-ban hazai termékek, esetünkben magyar tej legyen megtalálható .

Hogy fogja növelni а Kormány а magyar tej piacképességét?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2014 . július 29 .

Tisztelettel :

Magyár Zoltán
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